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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №49
от заседание на ПК по Образование, култура, наука и културно многообразие 

проведено на 22.06.2021г. от 10:00 часа

Днес, 22.06.2021г. се проведе заседание на Постоянната комисия по Образование, 
култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК ОКНКМ.
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 13 общински 
съветници поради което заседанието може да бъде проведено. Списъкът на 
присъстващите членове на комисията е приложен към протокола - Приложение № 1.

Г-жа Малина Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието.

Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 13
Против няма

Въздържали се няма

Комисията подкрепи проекта за дневен ред с 13 гласа “за”.

По т, 1 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-5523/11.06.2021г. относно: Безвъзмездно прехвърляне от 
Държавата на Столична община на правото на собственост върху недвижим имот - 
държавна собственост, находящ се в район "Студентски", кв. 20, ж.к. "Студентски град" 
с вносители д-р инж. Ангел Джоргов - заместник-кмет на Столична община и Петко 
Горанов - кмет на район „Студентски“

Г-н Горанов обясни, че от години се работи по този доклад. Предвижда се изграждане 
на училище. СОС трябва да изрази съгласие.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 13



Против няма

Въздържали се няма

По т. 2 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК66-4955/28.05.2021г. относно: Одобряване на план-схема за 
поставяне на преместваеми обекти и монументално-декоративни елементи в УПИ II, кв. 
148, м. "Суха река", район "Подуяне" с вносител арх. Здравко Здравков - главен архитект 
на Столична община

Арх. Къдрева представи схемата на парка по искане на районния кмет. Проведени са 
всички процедури и съгласувания. Проведено е обществено обсъждане.
Арх. Ватева обяви, че районът подкрепя схемата.

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 3 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК66-5743/17.06.2021г. относно: Решение, прието от Творческия 
съвет на Столична програма "Култура" за финансиране на проектни предложения от 
Втора сесия на СП "Култура" - 2021 г. с вносители Малина Едрева - председател на ПК 
по ОКНКМ, Мирослав Боршош - зам.-кмет на Столична община, Веселин Калановски и 
Владимир Митов - общ. съветници
Г-жа Едрева представи програмата. В Творческия съвет всичко е подробно обсъдено
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 4 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК08-7231/1/Ю.06.2021г. относно: Приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстоялия при 



изграждането на нова сграда за детска градина за 5 групи в УПИ П-за детска 
градина,кв.6,м. "Славия" по плана на гр. София е вносител Росина Станиславова - кмет 
на район „Красно село“
Г-жа Станиславова представи доклада за изграждането на нова сграда за детска 
градина за 5 групи.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 5 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-ВК08-4577/2/07.06.2021 г. относно: предоставяне на имоти - 
публична общинска собственост, находящи се в гр. София, район "Илинден", ж.к. "Света 
Троица", бул."Сливница" №45, безвъзмездно за управление на 43-то ОУ "Христо 
Смирненски" с вносител Иван Божилов - кмет на район „Илинден“

Г-н Божилов представи сградата на бившето военно окръжие за училище. Правят се 
постъпки сградата да стане паметник на културата.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.
Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 6 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК08-5280/1/04.06.2021г. относно: Учредяване безвъзмездно право 
на ползване върху имот - частна общинска собственост в полза на Народно читалище 
„Джон Атанасов 1999“ с вносител арх. Стефан Стефанов - кмет на район „Младост“

Г-жа М. Грозева представи дейността на читалището и предложи да се учреди право на 
ползване за 10 години.

Г-жа М. Едрева напомни, че срокът за отдаване е 5 години и има изменения в проекта 
за решения.



Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение, като прави 

следните изменения в проекта за решение.
„за срок от 10 години“ да се замени със „за срок от 5 (пет) години“

- в т. 1 след текста „Народно читалище „Джон Атанасов 1999“ да се добави „с 
ЕИК 130169975, представлявано от Председателя Филип Кирев“.

Общо гласували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По т. 7 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК08-2038/08.02.2021г. относно: Отдаване под наем на помещения 
за ученическо и столово хранене в 35 СУ "Добри Войников", р-н "Лозенец"с вносител 
Константин Павлов - кмет на район „Лозенец“

Г-н Павлов представи доклада предвид изтичане на договора за отдаване.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. 1 омисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
В Т.Ч.’ 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По доп. т. 1 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК66-5767/17.06.2021г. относно: Приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на нова сграда - разширение за 2 групи на Детска ясла № 31 в район 
"Красно село" с вносител Дончо Барбалов - зам.-кмет на Столична община

Г-н Барбалов представи доклада, подкрепен и от кмета на р-н "Красно село"

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.



Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По доп. т. 2 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК66-5768/17.06.2021г. относно: Приемане на технико- 
икономическа оценка и даване на съгласие за прилагане на намалени отстояния при 
изграждането на нова сграда - разширение за 4 групи на Детска ясла № 35 в район 
"Триадица" с вносител Дончо Барбалов - зам.-кмет на Столична община.

Г-н Барбалов представи доклада, подкрепен и от кмета на р-н „Триадица"

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По доп. т. 3 от дневния ред:
Доклад вх.№ СОА21-ВК08-8192/16.06.2021г. относно: Технико-икономическа оценка 
съгласно изискванията на чл. 26, ал. 6 от наредба № РД-02-20-3 за проектиране, 
изпълнение и поддържане на сгради за обществено обслужване в областта на 
образованието и науката, здравеопазването, културата и изкуствата за УПИ I - от кв 57 
по действащият регулационен план на с. Бистрица, район Панчарево“ с вносител 
Николай Гюров - кмет на район „Панчарево“

Г-н Гюров представи целта на доклада, който е аналогичен с другите доклади 
разгледани до момента.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.

Общо гласували:
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма



По доп. т. 4 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА21-НЦ62-27/13/18.06.2021 относно: Изменение на т. 2 от решение № 
238 по протокол № 32/22.04,2021 г. на Столичен -общински, еъвет. с което е дадено 
съгласие за поставяне на паметник на Удроу Уилсън с вносители Мирослав Боршош - 
зам.-кмет на Столична община и арх. Здравко Здравков - главен архитект на Столична 
община.

Арх. Къдрева поясни, че инициативния комитет има предложение, за допълнение на 
надписа.

Г-н Калановски е привърженик на идеята, но запита има ли прецедент с изписването на 
името на английски език.

Арх. Къдрева няма пречки в Наредбата да има текст на друг език.

Г-жа М. Едрева сподели, че новите табели също са на английски език.

Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.
Общо г. асували: 
в т.ч.: 13

За 13

Против няма

Въздържали се няма

По доп. т. 5 от дневния ред:
Доклад вх. № СОА19-ГР94-5527-[7]/18.06.2021 относно:
Удостояване посмъртно със званието Почетен гражданин на София на Борис Чендов - 
професор в БАН с вносители Йорданка Фандъкова - кмет на Столична община, Елен 
Герджиков - председател на СОС, Малина Едрева - Председател на ПК по ОКНКМ и 
Венера Мълова - секретар на Столична община
Г-жа М. Едрева представи доклада
Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада е предложения проект за решение.
Общо гласували:
в т.ч.:_______________ 11

За 11

Против няма

Въздържали се няма

т. Разпи
Г-н Антов запозна ПК със състоянието на Гробищните паркове.
Гробищни чаркове, място където се управлява нашата култура и културни традиции. В 
гробищните паркове на София, корупция, участва и ръководството на ОП-то, водено от



Гробищни паркове, място където се управлява нашата култура и културни традиции. В 
гробищните паркове на София, корупция, участва и ръководството на ОП-то, водено от 
г-н Хаджикотев. Проблемът не се решава, а се задълбочава. у

Поради изчерпване на дневния ред заседанието бе закрито.

Председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 

култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Борислав Бориславов


